
Ik zou graag in de commissie NLG aan GS willen vragen hoe ze de ontwikkelingen bij Tata 
Steel duiden. Een alom gewaardeerde directievoorzitter met een lang Hoogovensverleden 
(Theo Henrar) is om onduidelijke redenen opzij geschoven door de hogere buitenlandse 
echelons van het bedrijf. Hoeveel zorgen maakt GS zich over de toekomst van 
arbeidsplaatsen, is men in gesprek met het bedrijf en is er een rol weggelegd voor GS in deze 
kwestie?


